
Protokół nr 42 / 2023 
z posiedzenia Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw Społecznych Rady Powiatu w Kielcach 

z dnia 24 maja 2023 r. w godz. od 12:00, 

sala nr 335 Starostwo Powiatowe w Kielcach 

Posiedzeniu Komisji przewodniczyła Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw 
Społecznych - Irena Gmyr. 

Po stwierdzeniu kworum Przewodnicząca o godz. 12.00 otworzyła posiedzenie Komisji. 

Lista obecności radnych Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw Społecznych stanowi załącznik 
do protokołu. 

Ponadto w obradach uczestniczyli: 
- Członek Zarządu Stefan Bąk, 
- Skarbnik Powiatu Anna Moskwa, 
- Dyrektor Wydziału Zdrowia Dominika Kąsek, 
- Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Kielcach Anna Florczyk- Bielna, 
- Dyrektor Wydziału Budownictwa - Elżbieta Hermanowska, 
- Kierownik Zespołu Informacji i Promocji Agnieszka Madetko. 

Komisja jednogłośnie zaaprobowała porządek obrad w następującym brzmieniu i rozpoczęła 
obrady. 

1. Omówienie i zaopiniowanie projektów materiałów i uchwał na najbliższą sesję Rady 
Powiatu w Kielcach (zgodnie z porządkiem obrad sesji). 

2. Sprawy różne. 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła porządek obrad zbliżającej się sesji. 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LVII sesji Rady Powiatu w Kielcach z dnia 27 kwietnia 2023 r. 

4. Informacje i komunikaty Przewodniczącego. 

5. Sprawozdanie Starosty Kieleckiego z działalności Zarządu Powiatu za okres między 

sesjami. 



6. Informacja o realizacji zadań z zakresu ochrony roślin i nasiennictwa na terenie powiatu 

kieleckiego w 2022 roku. 

Radni nie zgłosili uwag ani pytań do w/w dokumentów. 

7. Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Powiatu Kieleckiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 

w 2022 r." 

Radny Robert Kaszuba zwrócił uwagę na zbyt niskie kwoty jakie są przyznawana 

organizacjom pozarządowym. Radny zawnioskował, aby w następnym naborze pieniędzy 

było więcej. 

Przewodnicząca Komisji Irena Gmyr podsumowała, aby uwzględniony został współczynnik 

inflacji zwróciła się z zapytaniem do kierownika Zespołu Informacji i Promocji Agnieszka 

Madetko jakie kwoty są przeznaczane na organizacje sportowe. 

Kierownik Zespołu Informacji i Promocji Agnieszka Madetko udzieliła odpowiedzi 

w sprawie. 

Członek Zarządu Stefan Bąk podsumował, iż kwoty środków finansowych przeznaczane na 

organizacje pozarządowe powinny być zwiększane. 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie wniosek o zmianę w porządku obrad 

Komisji tak aby punkty 8-10 zostały omówione po punkcie 11 Podjęcie uchwał w sprawie. 

Głosowanie: 

Z a - 5  

Przeciw - 0 

Wstrzymuje się - 0 

Wniosek w wyniku głosowania został przyjęty. Wobec czego Przewodnicząca Komisji 

przeszła do omawiania pkt. 11. 

8. Informacja Starosty Kieleckiego dotycząca wszystkich kar nałożonych na powiat kielecki 

oraz jego jednostki organizacyjne od 01.01.2019 do obecnie. 

9. Informacja Zarządu Powiatu Kieleckiego dotycząca roszczeń firm drogowych z realizacji 

zadań na drogach powiatu kieleckiego w okresie od 01.01.2021 do obecnie. 

10. Informacja Starosty Kieleckiego o wszystkich sprawach sądowych już prawomocnie 

zakończonych i będących w trakcie rozpatrywania, w których stroną był lub jest po 

01.01.2019 r. powiat kielecki i jego jednostki organizacyjne. 

11. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Kieleckiego na lata 2023-2028, 



2) zmian w budżecie Powiatu Kieleckiego na 2023 rok, 
Skarbnik Powiatu omówiła w/w projekty uchwał wraz z autopoprawkami. 
Skarbnik Powiatu przedstawiła zmiany w uchwale w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Kieleckiego na lata 2023 - 2028 oraz zmian w budżecie Powiatu 
Kieleckiego na 2023 rok. Zmiany w budżecie dotyczyły zmniejszenia o kwotę 350 tysięcy 
złotych środków z gmin na realizację zadań inwestycyjnych na drogach, środki te wprowadzone 
zostały na rok 2024. Zaktualizowano uzyskane dochody z tytułu kosztów zastępstwa 
procesowego 357 zł, jak również dochody z tytułu sprzedaży pojazdów przeznaczonych do 
demontażu 2 020 zł. Zabezpieczono również dwa zadania inwestycje - dotacja dla gminy 
Masłów na dofinansowanie do zakupu samochodu ratowniczo - gaśniczego dla OSP 
w Mąchocicach Kapitulnych w kwocie 20 tysięcy złotych, jak również dotacja dla gminy 
Daleszyce na dofinansowanie do zakupu samochodu ratowniczo - gaśniczego dla OSP 
w Cisowie, w kwocie 20 tysięcy złotych. Ponadto PCPR wnioskował o przeniesienie środków 
pomiędzy rozdziałami jak również Wydział Edukacji o przesunięcia na różnych paragrafach 
w ramach posiadanego już planu finansowego. 

3) udzielenia pomocy finansowej z budżetu Powiatu Kieleckiego dla Miasta i Gminy 
Daleszyce, 

4) udzielenia pomocy finansowej z budżetu Powiatu Kieleckiego dla Gminy Masłów, 
5) udzielenia pomocy finansowej z budżetu Powiatu Kieleckiego dla Gminy Raków, 
6) przyznania dotacji celowej z budżetu Powiatu Kieleckiego na dofinansowanie prac 

konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym 
do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków w roku 
2023, 

Radni nie zgłosili uwag do w/w projektów uchwał. 
7) nadania tytułu „Honorowy Obywatel Powiatu Kieleckiego", 
8) nadania tytułu „Zasłużony dla Powiatu Kieleckiego", 

Głos w sprawie w/w projektów uchwał zabrali radni: Robert Kaszuba. Małgorzata Popiel. 
Kierownik Zespołu Informacji i Promocji poinformowała, iż wpłynęło 8 wniosków z czego 2 
zawierały braki formalne, które następnie zostały uzupełnione. Komisja składająca się 
z radnych zadecydowała o przyznaniu tytułu w drodze głosowania. 

9) przyjęcia „Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Powiecie 
Kieleckim na lata 2023-2033", 

10) zawarcia umowy najmu pomiędzy PKP S.A. z siedzibą w Warszawie a Powiatem 
Kieleckim - Powiatowym Zarządem Dróg w Kielcach na czas nieokreślony, 

11) przekazania Gminie i Miastu Chęciny oraz Gminie Łopuszno prowadzenia zadania 
zarządzania drogami powiatowymi w zakresie letniego utrzymania dróg, 
polegającego na wykaszaniu poboczy i oczyszczaniu chodników, 

12) rozpatrzenia skargi na działania Starosty Kieleckiego. 
Radni nie zgłosili uwag ani pytań do powyższych projektów uchwał. 

12. Informacja o interpelacjach i zapytaniach radnych. 

13. Sprawy różne i wolne wnioski. 



14. Zamknięcie obrad. 

Ad.2 Sprawy różne. 

Radny Robert Kaszuba zgłosił wniosek, aby Starosta Kielecki jako Przewodniczący Zarządu 
Powiatu Kieleckiego w terminie niezwłocznym, ale nie dłuższym niż 14 dni odniósł się do 
informacji, które zostały przekazane radnym drogą e-mail od Głównej Księgowej Powiatowego 
Zarządu Dróg w Kielcach Anny Szczęśniak. 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie wniosek: 

Głosowanie: 

Za-5 

Przeciw-0 

Wstrzymuję się- 0 

W wyniku głosowania wniosek został przyjęty. 

Radny Robert Kaszuba złożył wniosek, aby komisja Zdrowia w trakcie zbliżającej się Sesji 
Rady Powiatu w Kielcach zwróciła się do Przewodniczącego Rady o ogłoszenie przerwy przed 
procedowaniem punktu 8. 

Przewodnicząca Komisji poddała wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 

Za-3 

Przeciw-1 

Wstrzymuje się- 1 

Wniosek w wyniku głosowania został przyjęty. 

Radna Małgorzata Popiel zgłosiła prośbę o opinię prawna czy istnieje możliwość uzyskania 
odszkodowania w przypadku zmniejszenia wartości działki, przy której budowany jest maszt 
telefonii komórkowej. 

Radny Robert Kaszuba zgłosił propozycję, aby w każdej gminie znaleziono miejsca na budowę 
masztów telefonii komórkowej oraz aby na Stronie internetowej Starostwa znajdowała się 
informacja o wydaniu decyzji w sprawie budowy masztów. 

Członek Zarządu Stefan Bąk przekazał, iż obecnie plany zagospodarowania przestrzennego nie 
uwzględniają budowy masztów telefonii komórkowej. 



Na posiedzeniu obecna była dyrektor Wydziału Budownictwa Elżbieta Hermanowska, która 
przedstawiła procedury wydawania pozwolenia na budowę masztów. 

Radny Robert Kaszuba zwrócił się z zapytaniem do pani Dyrektor Elżbiety Hermanowskiej 
dlaczego informacja o wszczęciu postępowania do decyzji dotyczącej wydania pozwolenia na 
budowę masztu jest publikowana a wydana decyzja nie jest publikowana. 

Dyrektor Elżbieta Hermanowska wyjaśniła, iż przepisy jasno określają, które dokumenty 
podlegają publikacji. 

Radna Małgorzata Popiel zwróciła się z zapytaniem, w którym momencie informowana jest 
gmina w przypadku wydania pozwolenia na budowę masztu telefonii komórkowej. 
Dyrektor Elżbieta Hermanowska udzieliła odpowiedzi, iż w momencie wszczęcia 
postępowania. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Komisji Irena Gmyr o godz. 13:30 
zamknęła posiedzenie Komisji. 

Protokół sporządziła: 
A.Małkiewicz 

Przewodnieżąca Komisji 


